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Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 20 czerwca 2023 r. 

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, w związku z planem  

pracy komisji 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu oraz sprawozdanie finansowe Miasta Czeladź za 2022 r. oraz 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

2.Zaopiniowanie projektów uchwał 

3. Sprawy różne. 

Czas trwania posiedzenia: 0:25 (14:30 do 14:55) 

Frekwencja radnych: 

Jarosław Deleska 

Zofia Bazańska 

Łukasz Wesołowski 

Barbara Wszołek 

Irena Owczarz 

 

Nieobecni radni: 

Barbara Strzelecka 

 

Kierownictwo Urzędu: 

Burmistrz- Zbigniew Szaleniec 

Skarbnik- Bogusława Tanhojzer 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia: 

Pozytywnie zaopiniowano projekty: 

Projekt Nr 113 z Autopoprawką w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Czeladź na lata 2023-2035 

Projekt Nr 114 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 

Projekt Nr 102 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Czeladź absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok 

Projekt Nr 101 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdawaniem z 

wykonania budżetu gminy Czeladź za 2022 rok 

Projekt Nr 98 w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody dla policjantów 

Komisariatu Policji w Czeladzi 



Projekt Nr 104 w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego na realizację 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej 4731S- ul. Dehnelów w Czeladzi- etap II” 

M.Pawlik- Witam wszystkich bardzo serdecznie na posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej, 

witam kierownictwo urzędu w składzie: Pan Burmistrz – Zbigniew Szaleniec, witam Panią Skarbnik 

oraz szanownych członków komisji. Zaczniemy od procedowania projektów uchwał. Projekt Nr 98 

w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody dla policjantów Komisariatu Policji w 

Czeladzi - Pan Komendant Powiatowej Policji jak co roku zwrócił się  

z prośbą do Pana Burmistrza o wsparcie finansowe na 2023 rok na wyróżnienia dla funkcjonariuszy 

Komisariatu Policji w Czeladzi. 

Burmistrz- nie podnieśliśmy tej kwoty od 3 lat, jest to kwota 7 000,00 zł. 

 

M.Pawlik- Głosujemy Projekt  Nr 98 w sprawie  w sprawie przekazania środków finansowych na 

nagrody dla policjantów Komisariatu Policji w Czeladzi. 

 

Głosowanie: 

za- 6 

przeciw-0 

wstrz-0 

ilość radnych na posiedzeniu komisji-6 

ilość radnych w komisji- 7 

Opinia pozytywna 

 

M.Pawlik-  Projekt Nr  104 w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej 4731S- ul. Dehnelów w Czeladzi- etap II”.  

W projekcie mamy udzielenie pomocy finansowej dla powiatu w wysokości 1 200 000,00 zł. 

 

I.Owczarz- Panie Burmistrzu proszę, aby w umowie z powiatem zawrzeć zapis kompetencji powiatu, 

co dokładnie zostało wykonane z ich strony i jaka firma została wyłoniona, bo  boję się,  

że to może być niezbyt kompetentna firma.   

 

Burmistrz- Co Pani radna proponuje, aby nie dać im tych pieniędzy? Będziemy się starali, aby  

to zadanie starannie wykonywali. Na szczęście firma Libud nie wygrała, wygrała firma, która zrobi 

to należycie. Na tą inwestycje zagwarantowaliśmy 1 000 000 zł, cała inwestycja po przetragu 

wyniesie 2 400 000,00 zł my dokładamy połowę 1 200 000 zł. 

 

I.Owczarz- dać, jak najbardziej. 

 

Ł.Wesołowski- co wchodzi w zakres, będzie również kanalizacja? 

 

Burmistrz- tak wszystko pod ziemią, zależy nam aby tam woda nie stała, kanalizacja i sieci 

wodociągowe gdzie będzie tego wymagała. Podepniemy tam również Straż Pożarną, która nie miała 

podłączenia do sieci. Będzie przeróbka zakrętu, łezka zostanie zlikwidowana, połączymy chodniki, 

uporządkuje się wjazd z osiedla. 



 

I.Owczarz- czy tam będzie małe rondo? 

 

Burmistrz- nie, normalny zakręt, dzięki temu chodnik nie będzie trzeba ciągiem rowerowym 

przejeżdżać pod straż tylko jednym ciągiem po lewej stronie w kierunku mostu. 

 

M.Pawlik- czy macie państwo pytania do projektu? Przechodzimy do zaopiniowania  

Projekt Nr 104 w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego na realizację 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej 4731S- ul. Dehnelów w Czeladzi- etap II”. 

 

Głosowanie: 

za- 6 

przeciw-0 

wstrz-0 

ilość radnych na posiedzeniu komisji-6 

ilość radnych w komisji- 7 

Opinia pozytywna 

 

M.Pawlik- Projekt Nr 101 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdawaniem z wykonania budżetu gminy Czeladź za 2022 rok. 

Otrzymaliśmy opinię z RIO, jest to uchwała III Składu Orzekającego w Katowicach z dnia  

28 kwietnia br.: wydaje się opinię pozytywną o przedłożonym przez Burmistrza sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Czy do tej kwestii 

są jakieś pytania? Czy Pani Skarbnik chciałaby coś dodać? 

 

Skarbnik- państwo byli już na komisjach wcześniejszych i została ta kwestia omówiona. Jeżeli są 

pytania to oczywiście odpowiem. 

 

M.Pawlik- Przechodzimy do zaopiniowania  Projekt Nr 101 

 

Głosowanie: 

za- 5 

przeciw-1 

wstrz-0 

ilość radnych na posiedzeniu komisji-6 

ilość radnych w komisji- 7 

Opinia pozytywna 

 

M.Pawlik- mogę wiedzieć jaki jest powód sprzeciwu? 

 

J.Deleska- wykonanie tego budżetu nie napawa optymizmem na ten rok i pozostałe lata, budżet został 

tak wykonany, że deficyt wyniósł ponad 28 000 000,00 zł, to stanowi ponad 40% w stosunku rok do 

roku. 

 



I.Owczarz- zapoznał się Pan z analizą sytuacji finansowej województwa śląskiego na lata  

2016-2022, to jest bardzo dobra analiza i jak radykalnie spadają podatki i wpływy do miasta. 

 

Burmistrz- chciałbym Panu przypomnieć, bo już jest Pan 4 lata. My się rozliczamy z tego budżetu, 

który został przyjęty przez Radę Miejską. Ten budżet przewidywał dokładnie taki stan jaki mamy bo 

wykonaliśmy budżet w 98%. Rozumiem, że mógł Pan krytykować przyjęcie tego budżetu  

z takim deficytem i wspomaganie jeżeli chodzi o obligacje. Nie może Pan krytykować wykonania w 

wysokości 98% mimo tak trudnej sytuacji jaką stworzył nam rząd. Już mi Pan kiedyś tłumaczył, że 

chodzi o politykę, przyjmuje to do wiadomości, wykonaliśmy budżet idealnie taki jak Rada 

przegłosowała, nie zwiększyliśmy deficytu o 1 zł niż zaplanowaliśmy. 

 

J.Deleska- deficyt budżetowy wzrósł o 28 000 000,00 zł 

 

Burmistrz- to zostało zaakceptowane przez Radę w związku z tym, że zabrano nam  

28 000 000,00 zł to zostało przyjęte, więc nie może mieć Pan do mnie pretensji, że zrealizowałem to 

co jest przyjęte przez Radę. 

 

J.Deleska- dochody z tytułu gospodarowania majątkiem gminy, wykonanie w 63%. 

 

Skarbnik- uważa Pan, że wojna na Ukrainie nie miała wpływu, że przedsiębiorcy przestali kupować 

nieruchomości? 

 

Burmistrz-  przyjąłbym do wiadomości te Pana uwagi, gdyby rok temu, dwa lata temu kiedy deficyt 

budżetowy malał, Pan też glosował przeciw. Nie mówmy, że Pan głosował przeciw bo to, przez wiele 

lat rósł maksymalnie budżet, malało zadłużenie a Pan i tak głosował przeciw więc wie Pan co lepiej 

by się pan nie odzywał wcale. 

 

J.Deleska- poproszono mnie o zajęcie stanowiska, więc się odezwałem. 

 

M.Pawlik- zakończmy tą rozmowę bo nie ma sensu tłumaczyć Panu radnemu. Zaopiniowanie 

Projekt nr 101 w sprawie  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdawaniem z wykonania budżetu gminy Czeladź za 2022 rok 

 

Głosowanie: 

za- 5 

przeciw-1 

wstrz-0 

ilość radnych na posiedzeniu komisji-6 

ilość radnych w komisji- 7 

Opinia pozytywna 

 

 

M.Pawlik- Zaopiniowanie Projektu Nr 113 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Czeladź na lata 2023-2035 z Autopoprawką. 



 

Skarbnik- zmiana WPF wraz z autopoprawką wprost wynika ze zmian w budżecie.  

Zmiany w planie dochodów bieżących i majątkowych, w dziale 700 o kwotę 2 610 726,04 zł środki 

z Funduszu Dopłat na finansowy udział miasta w przedsięwzięciu realizowanym przez SIM Zagłębie 

na tworzenie lokali mieszkalnych na wynajem przy ul. 21 Listopada 23, w dziale  

852 o kwotę 262 160,00 zł dodatkowe dochody pozyskane przez MOPS, w dziale 855 o kwotę  

2 000,00 zł dodatkowe dochody  pozyskane przez MOPS, w dziale 921 o kwotę 23 370,00 zł dochody 

z tytułu prawa wyłączności obsługi rekreacyjno - rozrywkowej imprezy plenerowej  

„Dni Czeladzi 2023”, w dziale 926 o kwotę 12 500,00 zł dodatkowe dochody pozyskane przez 

MOSIR. Zwiększenie planu wydatków w dziale 700 o kwotę 2 610 726,04 zł z przeznaczeniem 

wkładów do spółki SIM Zagłębie na tworzenie lokali mieszkalnych na wynajem przy  

ul. 21 Listopada 23, w dziale 750 o kwotę 36 980,76 zł z przeznaczeniem na zakup macierzy do 

serwerowni w ramach programu z udziałem środków UE „Cyfrowa Gmina”. 

 

Burmistrz- to jest program rządowy, a Pan głosował przeciw. 

 

J.Deleska- ten rząd, który jest tak krytykowany już przeznaczył dla gminy Czeladź prawie  

100 000 000,00 zł ponieważ wnioski są przygotowane. 

 

Burmistrz- to Pan mnie powinien chwalić, my nie jesteśmy w sejmie. 

 

Ł.Wesołowski- ja bym chciał, aby Pan nie używał słowa, że rząd daje, to są nasze pieniądze, rząd nic 

nie daje. 

 

J.Deleska- zgadzam się z Panem radnym, tylko ten rząd tak dysponuje tymi pieniędzmi, że gmina 

dostaje 100 000 000,00 zł. 

 

Burmistrz- tamten rząd działał w czasach kryzysu, to tak jak by Pan zarzucił Pani Kosmali, że nic 

nie robiła. Ja też trafiłem na wspaniałą koniunkturę i ją wspaniale wykorzystaliśmy. Teraz jest taki 

czas, że mamy przygotowane grunty i nikt nie kupuje. Jakbyśmy tego nie wykorzystali to nie 

mielibyśmy tego co mamy. Bardzo się cieszę, że ten rząd doszedł do wniosku, że te mieszkania są 

ważne, bo od tego zależy dzietność naszych rodzin. 

 

J.Deleska- nie mogę się z Panem zgodzić. Jestem bardzo zadowolony, że Czeladź się rozwija i są 

środki na budownictwo w gminie. 

 

Skarbnik- Dział 801 o kwotę 1 200 000,00 zł z przeznaczeniem na działalność oświatową,  

dział 852 o kwotę 271 160,00 zł z przeznaczeniem na opłaty za pobyt mieszkańców Czeladzi  

w domach pomocy społecznej, w dziale 852 o kwotę 180 000,00 zł z przeznaczeniem na dodatki 

mieszkaniowe, w dziale 855 o kwotę 40 000,00 zł z przeznaczeniem na opłaty za pobyt dzieci  

w rodzinach zastępczych, w dziale 855 o kwotę 8 000,00 zł  z przeznaczeniem na opłaty za pobyt 

dzieci w domach dziecka, w dziale 921 o kwotę 23 370,00 zł z przeznaczeniem na działalność 

kulturalną w mieście, w dziale 921 o kwotę 100 000,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność 

Miejskiej Biblioteki Publicznej, w dziale 921 o kwotę 100 000,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą 



działalność Muzeum SATURN, w dziale 926 o kwotę 12 500,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą 

działalność MOSIR. Zwiększenie planu wolnych środków o kwotę 1 635 000,00 z rozliczenia roku 

2022. 

 

M.Pawlik- czy są pytania do tych projektów? Zaopiniowanie Projekt Nr 113 w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na lata 2023-2035 z Autopoprawką. 

 

Głosowanie: 

za- 6 

przeciw-0 

wstrz-0 

ilość radnych na posiedzeniu komisji-6 

ilość radnych w komisji- 7 

Opinia pozytywna 

 

M.Pawlik- Zaopiniowanie Projektu Nr  114 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 

 

Głosowanie: 

za- 6 

przeciw-0 

wstrz-0 

ilość radnych na posiedzeniu komisji-6 

ilość radnych w komisji- 7 

Opinia pozytywna 

 

M.Pawlik- Sprawy różne. Czy macie państwo jakieś pytania? Dziękuje wszystkim. Zamykam 

posiedzenie komisji. 

 

Protokołowała                       

             

         Przewodniczący 

Milena Kubasik- Janicka        Monika Pawlik 

Data napisania protokołu: 21.06.2023 

Data podpisania protokołu :...........................… 

Data przekazania protokołu do BIP : …........… 

 


